
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 12 februari 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Ingrid Ek, Lars Garneij, Bente Hansen, Per Lindqvist, Jan Qvillby
Frånvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Elofsson Svensson

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Per förser Jan med uppgifter på nya sponsorn Best Group Spain SL.
Per har haft möte med Guillermo ang hanteringen av SGC som grupp utan
framgång. Per tar frågan vidare med José Angel.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Rapport från ledamöter
Ekonomiska läget genomgicks efter underlag från Ingrid E-S.

De flesta verkar nöjda med maten på Sabores och vi fortsätter så.

Lars informerade om medlemsläget. F.n. 258 st medlemmar, 32 st på kö.
Medlemsmatrikel kommer att finnas elektroniskt på hemsidan. För att kunna se
den måste man vara inloggad.

Prishöjningar på banan
La Marquesa har höjt greenfeen. För SGC från 51 till 54 e.

Årsmöte
Datumet ändrat till 4 april på grund av lokalbrist.
Ny festkommitte bildad. Anthmyrs håller i trådarna tillsammans med Boel Wallin
m fl.
Holger lägger ut kallelse på hemsidan enligt stadgarna.



Ingrid Ek ordnar med avtackningsgåvor.

Övriga frågor
Hemsidan måste uppdateras! Holger ser över.
Frågan om ny ansvarig hänskjuts till nya styrelsen efter årsmötet.

Per föreslog att klubben ska bekosta gruppträning för intresserade medlemmar.
Per går vidare o undersöker med pro på Vistabella.

Det bör finnas en hjärtstartare på klubben. Per tar frågan vidare till Antonio.

Nästa möte
Måndag 4 mars efter golf och mat.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist
Sekreterare Ordförande


